

Certificate of Accreditation



حلال ابروفل ساوث امريكا لخدمات إصدار الشهادة شركة محدودة (NAH 007)
سلاو باولو، البرازيل

حاصل على الاعتماد لإصدار شهادات المطابقة الحلال المذكورة في وثيقة المجال المرفقة وفقاً للمواصفة الإماراتية UAE.S 2055-2

HALAL APPROVAL SOUTH AMERICA SERVICOS DE CERTIFICACAO LTDA. (NAH 007)

São Paulo, Brazil

Accredited according to UAE.S 2055-2 to undertake Halal Certification as specified in the attached Accreditation Scope



Accreditation in accordance to UAE.S 2055-2:2016 "Halal Products – Part 2: General Requirements for Halal Certification Bodies" and the relevant ENAS requirements.

This certificate is invalid without the attached scope of accreditation, which is subjected to annual surveillances as per ENAS procedure. Certificate can be updated or re-issued until the expiry date defined above. The validity of the certificate is subjected to continuous compliance with the requirements of the accreditation system. The halal certification body is responsible for the results of its certifications.

Initial Accreditation Date: 15/09/2021

Accredited on	2021/09/15	تاريخ منح الاعتماد
Expires on	2024/09/14	تاريخ الانتهاء

1 وفقاً للمطابق المواصفة الدولية UAE.S 2055-2:2016 "المنتجات الحلال - الجزء الثاني: المتطلبات العامة لإصدار شهادات المطابقة الحلال" والمتطلبات ذات العلاقة الخاصة بنظام الاعتماد الوطني الإماراتي ENAS.

هذا الاعتماد جزء أساسي من هذه الشهادة حيث تخضع مجالات الاعتماد المذكورة في الوثيقة المرفقة لمراجعات متابعة لاحقة من قبل نظام الاعتماد الوطني، ويتغير هذا الاعتماد صلاحيته وقابلية للتحديث والتأدية الإصدار حتى تاريخ الانتهاء، الذين اعلان شروط استمرارية إصدار شهادة المطابقة الحلال المذكورة أعلاه في تطبيق متطلبات نظام الاعتماد الوطني. سائلة الذكر، تتحمل جهات إصدار شهادة المطابقة الحلال مسؤولية إصدار شهادات المطابقة الصادرة عنها.

تاريخ منح الاعتماد الأول مرة: 2021/09/15

ABU DHABI, UNITED ARAB EMIRATES - الإمارات العربية المتحدة - أبوظبي. P.O.BOX 2166

DUBAI, UNITED ARAB EMIRATES - دبي. الإمارات العربية المتحدة - دبي. P.O.BOX 48666

مركز الاتصال 600 565554

ACF 11-21; rev 3

www.enas.gov.ae